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Zápis z jednání pracovní skupiny EIZ – 10.01.2022, 8:00, MS Teams 
 

Zúčastnění 

Lucie Panchártek Suchá UK 

Romana Kasperkevičová JAMU 

Jankovska Blanka UPCE 

Barbora Katolická ZČU 

Kubátová Barbora UHK 

Václav Šubrta VŠE 

Kudlickova, Klaudia ČVUT 

Dana Mazancová MU 

Šárka Kostecká OU 

Denis Škopan UK 

Gabriela Filipová OU 

Lucie Janoušková MU 

Hana Světelská UK 

Markéta Bočková MU 

Mikešová Kristina UP 

Vorlová Helena  JU 

David Skoruša ČVUT 

 

 

o Proběhlo krátké představení zúčastněných (na dobrovolné bázi), jejich vize a představy o fungování 

pracovní skupiny EIZ (PS). 

o Klíčová témata (viz níže), která byla stanovena na úvodním prosincovém (2021) setkání, byla potvrzena 

jako klíčová a v průběhu jednání hned zazněly konkrétní „bolavé“ oblasti: 

o ERMS 

 Nutnost přejít od excelových tabulek k efektivnějším řešením – nutná definice 

potřebných funkcionalit 

 Propojení s CELUS 

o Statistické výstupy 

 Potřeba možností interpretace a ukazatelů efektivity EIZ 

 CELUS statistiky se liší od statistik získaných admin přístupem přímo z platformy a nejsou 

tak detailní 

 CELUS nezohledňuje změny v portfoliích 

 Statistiky (nejen v CELUS) mají různé formáty, strukturu 

o EIZ mimo CEL 

 Vzájemná spolupráce a sdílení zkušeností (co jsme vyzkoušeli, co nám fungovalo ve 

smyslu zpřístupnění, atd)  nutná platforma pro toto (i pro zdroje v CEL, aby informace 

šla zespodu včas, ne seshora pozdě). 

 Právní aspekty licenčních smluv  

o PS se shodla, že nejen pro klíčová témata je hlavním cílem PS sdílení; zkušeností, potřeb, nejasností, 

nejistot, ale i slepých uliček. 

o PS se shodla na vzniku malých týmů, které se budou věnovat vždy konkrétnímu tématu (kopírují ta 
klíčová). Každý tým má svého koordinátora: 

o (Metodika) vyhodnocení využití EIZ 
jaká kritéria považujeme na jednotlivých školách za relevantní a proč, jak hodnotíme využití EIZ 
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nad rámec počtu stažených FT/nákladů na jednotku 
Koordinátor: Markéta Bočková 

o Formulace potřeb VŠ knihoven pro ERMS 
definice požadavků na funkcionalitu, výstupy, propojení s CELUS, požadované/očekávané 
reporty 
Koordinátor: Barbora Katolická 

o Možnosti nákupů EIZ, které nedosáhnou podle současné metodiky na podporu CEL 
lze nějak řešit EIZ pro lékařské fakulty, filologii, ekonomické obory? EIZ, které nejsou pro vědu? 
Analýza metodiky 3+ a návrh řešení pro EIZ (a nástroje?), které vypadnou 
Koordinátor: Lucie Janoušková 

o Altmetriky 
vlastní vzdělávání v tématu, hledání dobrých příkladů, sdílení zkušeností, přenos zkušeností ze 
zahraničí atd. 
Koordinátor: Markéta Bočková 

o Nástroj pro vzájemné informování o nakoupených/uvažovaných/zajímavých EIZ 
od CEL funguje mailová konference na platformě Google; hledáme lepší řešení: co máme 
koupené (CEL/vlastní prostředky), o čem uvažujeme, co nám připadá zajímavé k vyzkoušení; 
výsledky zkušebních přístupů a testování, porovnání 
Koordinátor: Barbora Kubátová 

o Zapojení členských institucí do přípravy transformačních smluv 
zmapování potřeb, aktivní účast ve vyjednávání, spolupráce s CEL 
Koordinátor: Lucie Panchártek Suchá 

o Propojení EIZ a LMS 
nástroje, dobrá praxe 
Koordinátor: Václav Šubrta 

 

o Klíčové téma, které nebylo řešeno – zainteresovaní nebyli na jednání. Bude řešeno buď na 
příští schůzce nebo písemně 
APC jako povinný údaj v RIV 
možnosti, jak zlepšit sběr APC – zmapování procesů, sdílení dobré praxe 

 

 

o Schůzky PS budou probíhat vždy ve 2. pondělí v měsíci od 8:30 (posun začátku o 30 minut), nebude-li 
řečeno jinak, pak online na tomto odkazu. 

o Odhadem září/říjen (možná BA) by měl proběhnout workshop/setkání skupiny, kdy už by měly být 
patrné i nějaké konkrétní výstupy PS. 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_NzFhNGJlMmQtY2U5NC00MDg2LTkwNDUtZGM4YWU3NGE4NTgy%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%22e09276da-f934-4086-bf08-8816a20414a2%22%2c%22Oid%22%3a%2295e1c1ea-3908-4077-ab25-a97e5cafc4fc%22%7d

